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9.6.Ambasador Austrije u Prijedoru 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
izjavio je  da je ova opština, kada su u 
pitanju strane investicije, najviše 
zainteresovana za drvopreradu, 
metalopreradu, preradu voća i povrća i 
proizvodnju cigle i cementa.  
 

 
 -Sa aspekta razvoja turizma, još smo u 
začecima, a kako je Austrija lider u 
kontinentalnom turizmu,  tu bismo mogli 
naći zajednički jezik, rekao je Pavić nakon 
razgovora sa ambasadorom Austrije u BiH 
Donatusom Kekom. 
 -Ambasador je prošetao našim gradom i 
izrazio zadovoljstvo onim što je vidio, te 
na bazi toga i na bazi pozitivnih ocjena 
GTZ-a i drugih međunarodnih organizacija 
očekujem da nas preporuči kao povoljnu 
destinaciju, kazao je Pavić. 
 On  je podsjetio da veliki broj mladih 
Prijedorčana studira u Austriji, da je 
Prijedor geografski i saobraćajno povoljna 
destinacija i da je Austrija jedan od 
najvećih stranih investitora u BiH.   
 -Ambasador je  tokom boravka  u našem 
gradu posjetio  ovdašnju firmu `Austronet` 
koja planira udvostručiti proizvodne 
kapacitete, uložiti u njih više od milion 

evra i zaposliti još 20-ak novih radnika, 
dodao je Pavić.  
Ambasador Kek rekao je da potencijal koji 
nudi Prijedor, njegov položaj i otvorenost i 
predusretljivost opštinskog rukovodstva 
predstavljaju velike prednosti na putu ka 
evrointegracijama. 
-Zanimaju nas proizvodnja građevinskog 
materijala, zaštita životne sredine, 
upravljanje otpadom i otpadnim vodama, 
kao i šumsko bogatstvo kojim je ova 
zemlja bogata  isto kao i Austrija, rekao je 
Kek. 
On je potvrdio da je firma "Austronet" 
primjer uspješne priče jer svoju kompletnu 
proizvodnju izvozi, kako na tržište 
Evropske unije koje broji 500 miliona 
ljudi, tako i izvan njega.  
 
12.6.Obilježena slava opštine  
 

Opština Prijedor i crkva Svete Trojice 
proslavili su krsnu slavu sv. Trojica-
Duhove. Obilježavanje praznika počelo je 
u crkvenom hramu gdje je  održan koncert 
duhovne muzike u kome su učestvovali  
solisti iz Beograda Ratko i Radiša 
Teofilović  i Hor  Srpskog pravoslavnog 
crkvenog pjevačkog društva  „ Vila“ iz 
Prijedora. 
 

 
 
Praznovanje je nastavljeno  u crkvi svete 
Trojice gdje je u jutarnjim časovima 
služena sveta liturgija. Potom su  na 
centralno Spomen obilježje  „ Za krst 
časni“ delegacije opštine Prijedor , 
Boračke organizacije, Organizacije 
porodica poginulih i SUBNOR-a položile  
vijence. Obred lomljenja slavskog kolača  i 
slavski ručak obavljen je u u Hotelu „ 
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Prijedor“ u prisustvu ministra uprave i 
lokalne samouprave  Lejle Rašić i   
načelnika susjednih potkozarskih oština 
Oštra Luka i Krupa na Uni, grčkog 
sveštenika arhimandrita Parteniusa  te  
delegacije iz solunske arhiepiskopije i 
brojnih zvanica iz privrednog  i društveno-
političkog  života Prijedora.   
Čestitajući građanima opštine i 
sveštenicima hrama Svete Trojice  krsnu 
slavu , načelnik Pavić je istakao vidljive 
pomake i razvoju grada kao otvorenog 
grada prema svim ljudima dobre volje koji 
žele da zajedno grade bolju budućnost za 
generacije Prijedorčana koje dolaze. 
-Ovo je prilika da se okupimo i da 
poželimo svim građanima Prijedora 
uspjeha u životu i radu i da poželimo da 
zajednički još uspješnije gradimo naš grad 
i da ova i prethodne godine koje su zaista 
krizne probamo što prije prebroditi i doći 
do onoga što mi zovemo progres, a to je 
bolja budućnost nas , a naročito naših 
potomaka, kazao je Pavić. 
On je u svom obraćanju zvanicama dodao i 
da je ovo prilika da se razmjene dobre 
misli, dobre ideje i dobre poruke i to svako 
treba da iskoristi na ovaj svečani dan. 
 
Sporazum o saradnji MZ Centar i 
Trento 
 
Najveća mjesna zajednica opštine Prijedor 
i italijanskog grada Trenta potpisale su 
sporazum o bratimljenju. 
 Predsjednik Savjeta Mjesne zajednice  
Prijedor Centar Radojica Đuđić rekao je da 
sporazum sa MZ Istorijski centar Pijedi 
Kastelo Trento znači početak saradnje u 
oblastima omladinske i socijalne politike i 
kulture. 
 -Sporazum je potpisan na inicijativu ove 
prijedorske MZ i njenog omladinskog 
savjeta, a imajući u vidu da Trento i 
Prijedor sarađuju od 1996. godine, najprije 
u humanitarnim, a poslije i u mnogim 
drugim oblastima, naveo je Đuđić.  
  
               Otvorena nova pijaca 
 

U prigradskom naselju Urije otvorena je  
nova mješovita pijaca  površine 650 
kvadratnih metara  u čiju je izgradnju 
opština Prijedor uložila 130 000 KM 
Otvarajući ovaj objekat načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić je istakao da opština 
nastoji da što veći broj usluga približi 
svojim građanima.  
- Ovo je  savremena mala pijaca koja će 
moći da zadovolji potrebe svih građana 
koji gravitiraju ovom području .Naša je 
želja  bila da ovo bude mjesto gdje se 
mnogo trguje i da građani na  jednom 
mjestu mogu da  dobiju sve ono šti nam je 
potrebno, kao i  da prestane  loša navika  
prodaje po okolnim ulicama, kazao je 
Pavić.  

 
 
Novi pijačni objekat ,koji će zajedno sa 
dvije postojeće pijace poslovati  u sklopu 
preduzeća „Gradska tržnica“ ,raspolaže sa 
14 prodajnih kapaciteta sa mogućnošću 
proširenja na kojoj će se na uobičajeni 
način vršiti promet  voća, povrća ,mlijeka i 
mliječnih proizvoda, kao i drugi proizvodi 
samostalnih poljoprivrednih proizvođača i 
ostali artikli koji su propisani tržno-
pijačnim redom i Zakonom o trgovini. 
Direktor„ Gradske tržnice „ Željko Macura  
je  istakao da nova pijaca ima  i određen 
prostor za kvantašku prodaju sa ukupno 
osam  prodajnih mjesta , tako da će prodaja 
pijačne robe ovdje biti pristupačna 
građanima. 
-Pijaca je po mnogima ogledalo  svakog 
grada i kao što ste u prilici da vidite ovaj 
prigradski dio grada dobio je jedan lijep 
prostor za kupovinu koji će moći da koriste 
stanovnici Urija , Aerodromskog naselja , 
Čirkin polja pa i šire, kazao je Macura. 
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On je pozvao sve zainteresovane korisnike 
tržno-pijačnih usluga da se jave u upravu 
Gradske tržnice radi dogovora o zakupu 
tržno-pijačnog prostora. Pijaca će biti 
otvorena od 7-16 časova. 
Izvođači radova  na ovom objektu su bili 
prijedorska preduzeća  „ Unijat M“ , „DiP“ 
„Zavarivač“  i banjalučko preduzeće 
„Vučković „. 
 
28.6.Otvoren novi objekat MZ Omarska 
 
Načelnik opštine Marko Pavić otvorio  je 
novoizgrađen objekat Mjesne zajednice 
Omarska za šta je opština izdvojila preko 
300 000 KM.Obraćajući se prisutnima na 
svečanosti koja je tim povodom 
organizovana Pavić je istakao da opština 
Prijedor  vodi politiku decentralizacije i 
dislokacije na cijelom području  opštine i 
obnavljanje ili izgradnju domova u većim 
naseljenim mjestima gdje bi građani mogli 
obavljati svoje poslove, ali i da se druže . 
 

 
 
-U sklopu toga, mi smo ovdje izgradili 
novu zgradu MZ Omarska u kojoj su 
smješteni mjesni ured, kancelarija  
regionalnog sekretara mjesnih zajednica  i 
jedna izuzetno lijepa sala za vjenčanja. 
Ovo je ispunjenje jednog sna mještana 
Omarske, ali i obaveza opštinske 
administracije  da se brine o svim svojim 
građanima, kazao je Pavić. 
On  je doda da se nada da će ovo što je 
opštinska adminstracija  uradila u ovom 
naselju u proteklom periodu , kao što je 
asfaltiranje puteva,obnova škole , doma, 
crkve i igrališta zadržavati mlade ljude u 
ovom mjestu, 

Predsjednik savjeta MZ Omarska Novak 
Anđić je istakao da je novi objekat   
mjesne zajednice površine 230 kvadratnih 
metara, izuzetno značajan za  mještane 
ovog kraja. 
 

 
-Mjesni ured obuhvata osam mjesnih 
zajednica i oko 20 000 stanovnika koji će 
ovdje , za razliku od ranijeg starog i 
dotrajalog objekta, rado dolaziti da obave 
poslove, ali i da sa sastaju i druže, kazao je 
Anđić. 
 
28.6.  Konferencija beba 
 

Tradicionalna vidovdanska manifestacija 
"Konferencija beba", koju opština Prijedor 
organizuje po treći put, okupila je  123 od 
ukupno 523 bebe rođene između  
Vidovdana prošle godine i ove godine.  
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je da je bilo godina koje su u ovom 
gradu završavane sa 500 stanovnika manje 
odnosno kada je bivalo rođeno po 800, a 
umiralo po 1.300 sugrađana.  
 

 
 -To je problem s kojim se suočava i 
Republika Srpska i mnoge druge zemlje. 
Zato su ovakve manifestacije podstrek za 
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rađanje djece da bismo, umjesto stare, 
imali republiku mladosti, poručio je Pavić. 
On je darovao Teodora Torbicu i Tamaru 
Polovinu rođene na Dan opštine, 16. maja 
ove godine, a poklone načelnika opštine 
primiće u Opštoj bolnici Prijedor i sve 
bebe koje se rode na Vidovdan, a kojih je 
juče u prijepodnevnim časovima već bilo 
pet.  
Nagrađene su i najmlađa beba, Aleksandar 
Brkić, rođen 10. juna ove godine, kao i 
najstarija, a ove godine ujedno je to bila i 
beba sa najviše braće i sestara, Ružica 
Bogdanović rođena 9. jula prošle godine.  
Ostale registrovane bebe učestvovale su u 
nagradnoj igri gdje su podijeljeni pokloni 
sponzora za 51 bebu.  
 
Pokloni vidovdanskim bebama 
 

 

Majkama sedam beba, četiri dječaka i tri 
djevojčice  rođenih na Vidovdan, u 
prijedorskom porodilištu juče su uručeni 
pokloni načelnika opštine Marka Pavića. 
Poklon pakete predao im je zamjenik 
načelnika Milenko Đaković koji je ovom 
prilikom majkama poželio brz oporavak, a  
beba napredak. 
 

 
 
-Željeli bismo da svaki dan do slijedeće 
konferencije beba i Vidovdana uručujemo 
ovako puno poklona, za našu djecu koja 
trebaju što više da se rađaju, rekao je 
Đaković. 
Načelnica Odjeljenja društvenih djelatnosti 
LJiljana Babić dodala je da se nada da  
opština  ovakvom  podrškom ohrabruje 
mlade ljude da se odvaže i da sklapaju 

brakove , zasnivaju porodice i stvaraju što 
brojnije potomstvo.  
Opština Prijedor uvela  je praksu da daruje 
vidovdansku novorođenčad, a u okviru 
manifestacije ''Konferencija beba'' 
Ministarstva porodice, omladine i sporta 
Republike Srpske koja je u Prijedoru  
održana 28.juna  za koju je  prijavljeno 123 
beba od 523, koliko ih je o ovom gradu 
rođenu između dva Vidovdana. 
 

 

Ponovo medalje za inovatore 
 
Sa nedavno završene međunarodne izložbe 
inovacija „Inova mladi Zagreb 2011“ 
učenici prijedorske Elektor škole vratili su 
se na zlatnom i bronzanom medaljom te 
posebnim priznanjem za školu.Zlatnu 
medalju osvojio je učenik četvrtog razreda 
Milomir Babić za svoju inovaciju  Softver 
za proračun geometrijskih likova 
AHMES.Profesor Predrag Pavić , koji 
inače vodi prijedorsko Udruženje 
pronalazača ističe da je ponosan na zlato 
Babića , kao i na bronzu koju su osvojili 
učenici  Nemanja Zdjelar i Marko Matore  
za zajednički rad Automatika za kišu. 
-Ovo je već treća godina kako idemo na 
ovaj međunarodni sajam u Zagreb, tako da 
smo tu priznati i svake godine donosimo 
nagrade, koji nisu uzostale ni ove 
godine,rekao je Panić i potvrdio da je i ove 
godine konkurencija škola iz Srbije, BiH , 
Hrvatske pa i šire bila izuzetno velika. 
Direktor škole Ljiljana Stojančić je istakla 
da su Prijedorčani za najbrojniji  ukupan 
nastup gosta na Inovi, dobili posebnu 
nagradu. 
-Materijalna korist svih ovih nastupa ne 
postoji, ali školi to nikada nije i ne bi 
trebalo da bude cilj. Mi imamo korist što 
obrazujemo djecu  koja će biti budući 
inženjeri i koja nam se vraćaju jednog dana 
kao profesori i nastavljaju u ovoj školi svoj 
rad i ta je korist neprocjenjiva, rekla je 
Stojančićeva. 
Inače, učenici Milomir Babić i Marko 
Matore proglašeno su za učenike 
generacije ove školske godine što je po 
njihovoj skromnoj  zajedničkoj  izjavi 
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kruna njihovog  rada u srednjoj školi i 
veliki podsticaj za dalji nastavak 
školovanja i interesovanja za  inovatorstvo. 
 

 
Poskupljuje voda 

 
Od 1. jula Prijedorčanima će  poskupiti 
voda i kanalizacija, što će biti drugo 
poskupljenje usluga prijedorskog 
"Vodovoda" u ovoj godini.Tako će 
domaćinstva kubni metar vode ubuduće 
plaćati 0,88 KM umjesto dosadašnjih 0,72 
KM, a budžetski potrošači 1,52 KM 
umjesto dosadašnjih 1,42 KM. Cijena 
odvođenja otpadnih voda za domaćinstva 
će ubuduće biti 0,21 KM po metru kubnom 
umjesto dosadašnjih 0,17 KM, a za 
budžetske potrošače 0,49 KM umjesto 0,46 
KM. U ove cijene nije uračunat porez na 
dodatu vrijednost koji iznosi 17 odsto. 
Prihode koje ostvari ovim poskupljenjem, 
"Vodovod" ne može koristiti za povećanje 
plata zaposlenih niti za druga primanja 
radnika, nego isključivo za tekuće 
održavanje sistema vodosnabdijevanja 
opštine Prijedor, kao i za investicije vezane 
za sanaciju, rekonstrukciju i dogradnju 
postojećeg sistema vodosnabdijevanja. 
  Novo poskupljenje, koje će se 
primjenjivati od 1. jula ove godine, iznosi 
22 odsto za obje usluge u domaćinstvima 
odnosno sedam odsto za obje usluge kod 
budžetskih potrošača.  Prijedorski 
"Vodovod" ima blizu 17.000 registrovanih 
potrošača. 
 

Nagrađeni najbolji učenici 
 
Marko Pavić , načelnik opštine Prijedor 
priredio je juče tradicionalni  prijem za za 
dvanaest najboljih osnovaca i devet 
srednjoškolaca uručio novčanu nagradu u 
iznosu od  po stotinu  KM. 
-Znanje  i mladost su ono  na čemu mi 
mislimo  da gradimo našu ukupnu politiku 
i našu  budućnost , a ovo je prilika  da 
nagradimo  najbolje nagradimo i  da 
drugima pokažemo da će oni najbolji 
uvijek biti vrijednovani,  kazao je Pavić. 

 On  je dodao da će i u godini koja je pred 
nama biti dovoljno sredstava za podršku 
talentovanim  učenicima , pogotovo onima 
koji odlaze na takmičenja i time uspješno 
predstavljaju svoju školu, ali i svoj grad. 
Ratko Darda , učesnik matematičke 
olimpijade u Kazahstanu  rekao je da mu je 
drago što njegov , kao i uspjeh drugih 
učenika cijene u opštini, što je veoma 
važna moralna podrška i podsticaj za dalji 
rad. 
 

 
 
Maturant srednje muziče škole „ Savo 
Balaban“ Nevena Marin je rekla da će joj 
ova nagrada načelnika opštine biti veliki 
podsticaj za dalji rad i da namjerava da 
nastavi školovanje na  klavirskom odsjeku 
Muzičke akademije u Istočnom Sarajevu. 
-Bilo mi je drago kad sam čula da ću dobiti 
ovu novčanu nagradu iz opštine i to mi je 
dokaz da se sav moj trud svih ovih godina 
isplatio jer sam imala petice tokom svih 
ovih godina devetogodišnjeg školovanja, 
kazala je  Ivona Marmat  učenica iz  
Osnovne škole „Vuk Karadžić“  Omarska.. 
 
Održana manifestacija Dan na Sani 
 
Cijeniti  i čuvati ljepotu rijeke  Sane koja 
nas spaja i koja nam je na dohvat ruke, 
znači brinuti se o njoj,  i ne dozvoliti da 
nas se, zbog nebrige ,  stide naše buduće 
generacije , poruka je organizatora 
manifestacije „ Dani na Sani 2011“ koja je 
juče   održana u Prijedoru.Tradicionalno , 
ova manifestacija će po deseti  put okupiti 
ljubitelje prirode, predstavnike udruženja, 
ekoloških organizacija, škola i građane koji 
su  na obalama rijeke Sane dočekali 
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ekološku štafetu izvorske vode  „ Akva 
Sana“, koja je kao  simbol čistoće  prije 
dva dana  zahvaćena na njenom izvorištu 
na području opštine Ribnik. 
 

 
 
U vremenu koliko  je  ekološka štafeta bila 
u Prijedoru, organizovan  je prigodan  
kulturno-zabavni program , a prisutni su  
još jednom imali priliku da čuju i tekst 
Deklaracije o Sani koje su načelnici 
opština Ključ, Ribnik, Sanski Most, Oštra 
Luka, Prijedor i Novi Grad, a  kroz koje 
protiče  Sana, potpisali 2001.godine. Ovom 
prilikom su prigodnim nagradama 
nagrađeni  najbolji likovni i literarni radovi  
učenika osnovnih škola . Na završnoj 
manifestaciji u Novom Gradu prikazan  je 
dokumentarni filma i povodom desete 
godišnjice održavanja manifestacije "Dani 
rijeke Sane". Obilježavanje Dana rijeke 
Sane jedan je od projekata iz Strateškog 
plana u oblasti voda i zaštite životne 
sredine opštine Prijedor , a u okviru 
provođenja Projekta dobre uprave u oblasti 
voda i životne sredine (GOV-WADE), 
kojeg djelomično finansijski podržava 
Švajcarska agencija za razvoj i saradnju. 
 
Počinje akcija Uredi svoj vrt 
 
U cilju ljepšeg izgleda grada i okoline, 
Administrativna služba opštine Prijedor je  
i ove godine pokrenula  akciju „ Uredi svoj 
vrt“ .Cilj akcije je da se propagira  
uređenje životnog i radnog postora u gradu 
i prigradskim naseljima , te buđenje svijesti 
stanovnika grada i okoline za stvaranje 
navika o uređenju svog životnog 

prostor.Kao i ranijih godina raspisan je 
konkurs koji će biti otvoren do 4.jula , do 
kada bi trebale da pristignu  prijave svih 
zainteresovanih  za učešće u ovoj akciji. 
Komisija formirana od strane nadležnog 
opštinskog odjeljenja vršiće izbor 
najljepših dvorišta i balkona, kao i školskih 
dvorišta, po prijavama zainteresovanih 
građana i škola, a prema kriterijumima 
koje će utvrditi komisija.Za najljepša 
dvorišta, balkone, školska dvorišta  
predviđene su  novčane nagrade, a za 
najuređeniji prostor oko stambene zgrade 
predviđena je robna nagrada u iznosu koji 
je predviđen Programom, a čija namjena je 
isključivo za uređenje dvorišta.  
Svi zainteresovani građani, škole i 
zajednice etažnih vlasnika svoje učešće 
mogu prijaviti na telefon br. 245-187. 
 
Koncert banjalučke filharmonije 
 
U okviru Kulturnog ljeta 2011 u Prijedoru 
je koncert po prvi put održao  Simfonijski 
orkestar Banjalučke filharmonije pod 
dirigentskom palicom Vanese Kremenović. 
Na repertoaru su bili „Slovenska igra“ 
Antonjina Dvoržaka, „Mađarska igra“  
Johanesa Bramsa i kompozicije koncerta 
za klavir i orkestar Ludviga van Betovena, 
uz solistu Bojana Martinovića na klaviru. 
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